

What better way to start the year with its new encounters, companions and challenges than by highlighting solidarity and togetherness? In great excitement, Ruttkowski;68 presents the group show *8 Rue Charlot* in Paris.

Acknowledging what has been while standing in the midst of what will be, the gallery steps back to let an interplay of upcoming artists and their works unfold. This sneak peak of what 2024 has to offer, enables a unique dialogue – both between positions that form a symbiosis and those that drift apart from each other – creating a promising tension and captivating perspectives to look forward to.

With works by:

Frédéric Platéus
Dennis Buck
Michael Günzer
Philip Emde
Paz de la Huerta
Carolina Aguirre
Daniel Weissbach
Meuser
Guim Tió
Matt Dillon

Quelle meilleure façon de commencer l'année avec ses nouvelles rencontres, compagnons et défis que de mettre en avant la solidarité et le sentiment d'appartenance ? Avec une grande anticipation, Ruttkowski;68 présente avec enthousiasme l'exposition collective *8 Rue Charlot* à Paris.

Reconnaissant ce qui a été tout en se tenant au milieu de ce qui sera, la galerie prend du recul pour laisser s'épanouir un jeu d'interaction entre les artistes émergents et leurs œuvres. Cette avant-première de ce que 2024 a à offrir permet un dialogue unique - tant entre des positions qui forment une symbiose que celles qui s'éloignent les unes des autres - créant une tension prometteuse et des perspectives captivantes à anticiper.

Avec des œuvres de :

Frédéric Platéus
Dennis Buck
Michael Günzer
Philip Emde
Paz de la Huerta
Carolina Aguirre
Daniel Weissbach
Meuser
Guim Tió
Matt Dillon